
Fra:                                                          Ann-Sofie Vikström Often <annsofie.often@gmail.com>

Sendt:                                                     torsdag 13. oktober 2022 09:57

Til:                                                            Kristin Siem Utne

Emne:                                                     Re: Høring/ offentlig ettersyn - kommuneplanens arealdel 
2022- 2042

 

Takk for raskt svar. 

 

Beroligende at de folkevalgte ønsker å ta det litt rolig og heller satser på området rundt Lysaker 
stasjon som virkelig er i behov av et løft, og så ser det an. Når ikke ens Lysaker Brygge som 
ligger litt nærmere stasjonen greier å få til et pulserende gateliv med butikker, men nesten bare 
har  showrooms, så sier det litt hvor vanskelig det vil bli i DnB eiendoms plan med enda flere 
butikklokaler i gateplan. Butikker fører jo også med seg mer trafikk med kunder og transport av 
varer. Vi som bor her benytter jo oss av de få tilbudene, men er jo absolutt ikke nok til å holde liv 
i disse. 

 

Med vennlig hilsen/Kind regards
Ann-Sofie Vikström Often
annsofie.often@gmail.com
+47 909 27 155

On 13 Oct 2022, at 09:40, Kristin Siem Utne <kristin.s.utne@baerum.kommune.no> 
wrote:

 

Det er helt i orden. Strandveien 50 ble foreslått lagt inn som transformasjonsområdet i 
forslag fra administrasjonen, men politikerne har valgt å ta dette ut. Altså – de folkevalgte 
ønsker i henhold til vedtak ved 1. gangsbehandling ikke transformasjon/ fortetting her med 
det første. Dette er altså status nå i høringsperioden. 
Kristin 
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Fra: Ann-Sofie Vikström Often <annsofie.often@gmail.com> 
Sendt: torsdag 13. oktober 2022 09:39
Til: Kristin Siem Utne <kristin.s.utne@baerum.kommune.no>
Emne: Re: Høring/ offentlig ettersyn - kommuneplanens arealdel 2022- 2042

 

Hei

Unnskyld, sendte denne litt raskt og skjønte ikke hvordan jeg kunne tilbakekalle 
eposten. Det gjelder Strandveien 50 bortenfor Lysaker Brygge. Vi er sterkt urolige 
for den transformasjonen de ser for seg som vil innebære forringelse av utsikt og 
solforhold for oss på de nederste planene. Og ikke minst enda mer trafikk til og fra 
kontor og til og fra boliger. I dag er det litt som å bo på pårkjøringsrampen ved E18 
og ikke blir det bedre med enda flere enheter her. 

 

Med vennlig hilsen/Kind regards
Ann-Sofie Vikström Often
annsofie.often@gmail.com
+47 909 27 155

On 13 Oct 2022, at 09:32, Kristin Siem Utne 
<kristin.s.utne@baerum.kommune.no> wrote:

 

Hei

For å kunne svare på dette må jeg nesten få vite hvilken eiendom du snakker 
om. Har sett litt på noen av hjemmelshaverne i området, men tror det er vel 
så raskt at du viser et kartutsnitt eller gir gnr/ bnr. 

Krisitn
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Fra: Ann-Sofie Vikström Often <annsofie.often@gmail.com> 
Sendt: torsdag 13. oktober 2022 09:28
Til: Kristin Siem Utne <kristin.s.utne@baerum.kommune.no>
Emne: Re: Høring/ offentlig ettersyn - kommuneplanens arealdel 2022- 2042

 

Hei

Er dette en avgrensing som begrenser litt hva DnB eiendom kan gjøre? 
Dvs at de må søke på vanlig måte uten å ha kommuneplanen i ryggen? 

Lysaker senterområde strekker seg i dag i praksis sørover langs Strandveien til 
Lysaker brygge. Lysaker har potensial for å utvikles som senterområde med 
større grad av funksjonsblanding og bymessige kvaliteter – herunder flere 
boliger. Med tanke på støy, luftforurensing og å kunne bygge opp under 
eksisterende kvaliteter, vil en naturlig senterutvidelse skje sør for E18 mot 
elva og fjorden. For å dempe veksttakten er det likevel ikke tilrettelagt for 
transformasjon/ fortetting i dette området i denne 
kommuneplanrevisjonen. 

 

 

Med vennlig hilsen/Kind regards
Ann-Sofie Vikström Often
annsofie.often@gmail.com
+47 909 27 155

On 13 Oct 2022, at 09:10, Kristin Siem Utne 
<kristin.s.utne@baerum.kommune.no> wrote:

 

<Horing offentlig ettersyn - kommu neplanens arealdel 
2022- 2042.pdf>
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